
PROGRAMSKO VOLILNA KONFERENCA ZRVS

Program naj bo bolj
zanimiv
V ponedeljek, 19. decembra je bila v prostorih občinske
skupščine redna letna programsko volilna konferenca
ZRVS občine Center. Udeležilo se jo je 86% delegatov in
več gostov iz mestne in občinskih organizacij ZRVS Ljub-
Ijane ter predstavnikov občinske skupščine in SZDL.

Uvodno razpravo o aktualnih družbenoekonomskih in političnih
vprašanjih pri nas je podal član predsedstva CK ZKS Ivan Dolničar.
Potem se je razvila široka razprava predvsem o vprašanjih nadalj-
njega razvoja sistema SLO in DS, odnosov do oboroženih sil in
drugačnega služenja vojaškega roka.

Ob analizi dosedanjega dela so razpravljalci ugotovili, da upada
udeležba članov pri vojaško-strokovnem upsosabljanju in tudi pri
drugih aktivnostih, ki jih izvajajo krajevne organizacije. Vse težje je
pridobiti predvsem mlajše starešine za aktivno delo v organizaciji.
Vzrok je verjetno v tem, da tudi ZRVS potrebuje prenovo, predvsem
v vsebini in metodah dela. Otresti se mora starega načina dela. Ker je
članstvo v organizaciji prostovoljno je potrebno z zanimivim progra-
mom dela, predvsem pa z razrešitvijo nekaterih statusnih vprašanj
RVS napraviti organizacijo bolj zanimivo, da bo motivirala člane za
boljše sodelovanje.

V programskih usmeritvah za leto 1989 so sprejeli naslednja sta-
lišča:

- Organizacija se bo zavzemala za uresničevanje nalog 17. seje CK
ZKJ in 5. seje republiške konference ZRVS.

- Posebno pozornost bo posvečalo izobraževanju in usposablja-
nju rezervnih starešin s tem, da se pri vsebinah planiranega pro-
grama upošteva aktualna problematika, splošna in lokalna.

- Poseben poudarek bo na organizacijski in kadrovski utrditvi
krajevnih organizacij.

- Ker je pri usposabljanju večji poudarek na samoizobraževanju
članov, bodo skušali pridobiti vse rezervne starešine, da naročijo
revijo »Naša obramba«. Občinski sekretariat za Ijudsko obrambo
prispeva k naročnini 40%, tako jo člani prejemajo po znantno nižji
ceni. Naročila sprejemu uredništvo Naše obrambe, Ljubljana, Rim-
ska 8, tel. 223-329.

- Se nadalje bodo razvijali sodelovanje z oboroženimi silami, in
drugimi družbenopolitičnimi dejavniki v občini.

Za novega predsednika občinske konference je bil izvoljen Edo
Skerbec, za podpredsednika pa Ivan Hafner.


